
TD, ass. TDx2, rennleder, ass. rennlederx2
referat fra jurymøte 6 , torsdag 30.03.23

klokkeslett: 08.00
sak nr: 1 Paraløyper - sittende
Paraløypa - sittende. Spørsmål angående sittende. Bør løypa legges
om?
NSF Langrenn para har vært med og godkjent løypene på forhånd. Det
blir rapportert inn at en utøver veltet i går. Det ble ikke rapportert noe
inn fra utøver. Gjerde i siste bakke blir justert.
Vedtak: Løypa legges ikke om, men det vil være flere vakter
tilstede som er oppmerksom på bakken. Scooter står på stadion
og kan være på plass.

sak nr: 2 Etteranmelding for utøvere etter fristen har
gått ut og startlistene er trukket.
Vedtak: Det er dessverre for seint med påmeldinger da startlista er
trekt. Dette ifølge rennreglement.

sak nr: 3 Fordeling av arb.oppgaver
Hans Jørgen og Jan Jacob blir med løypevaktene ut og setter/sjekker
løypa.
Erik og Magnus sitter på Juryrommet.

Møtet hevet.

Ellen Gullbrekken
ref


